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Budgetaftale 2025-2028 

 
 

indgået mellem [partier/lister] 
 
 
 

Aftaleparterne har med dette års budgetaftale sat handling bag de store ambitioner i 
Hvidovrestrategien. Der er sat fokus på forebyggelse, udvikling, investering og et langsigtet 
perspektiv, hvor vi har mod til at træffe beslutninger, der vil udvikle og sætte retning for Hvidovre 
Kommune i mange år fremover. 
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En skole for alle  
Aftaleparterne vil med kloge og langsigtede investeringer udvikle folkeskolerne i Hvidovre 
Kommune, så de kan danne rammen om et godt børneliv med trivsel, læring og udvikling for alle 
kommunens børn og unge.  
 
De tiltag som skal sættes i værk, skal give børnene de bedste muligheder for at forberede sig til 
et ungdoms- og voksenliv med uddannelse og beskæftigelse. Det gælder også børn med 
særlige behov.  
 
Vi skal have mod til at indrette nye rammer til børn – alle børn – der sikrer, at den hjælp og 
støtte, som vi tilbyder, rent faktisk giver dem et børneliv med venskaber, udvikling og trivsel. Vi 
skal være ambitiøse på alle børns vegne og have tillid dem.  Vi har derfor besluttet at investere 
mere end 50 mio. kr. over de næste 4 år på skoleområdet i Hvidovre Kommune og sat følgende 
mål og ambitioner for 2025: 

• Vi skal udvikle vores tilbud, skoler og dagtilbud, så de passer til de børn, som er i 
Hvidovre.   

• Vi skal have mod til at indrette nye rammer til børn – alle børn – der sikrer, at den hjælp 
og støtte, som vi tilbyder, rent faktisk giver dem et børneliv med venskaber, udvikling og 
trivsel. 

• Miljøerne på skolerne skal i højere grad være fleksible og kunne indrettes efter behov og 
i forskellige miljøer, der tilgodeser klassesammensætningen og mindre fællesskaber.  

• Vi vil have højere karakterer til kommunes elever gennem en udbredelse af Gungehus-
modellen.  

• Vi vil opkvalificere medarbejdere på hele skoleområdet med specialpædagogiske 
kompetencer  

• Til indfasning af en ny tildelingsmodel har aftaleparterne fra 2026 og frem afsat 2 mio. 
kr.  under forudsætning af, at det er samme forligskreds som beslutter budgettet for 
2026, og der skal samtidig evalueres på de investeringstiltag, der er iværksat på 
skoleområdet. 

• Vi skal sikre det gode børneliv, hvor der er tæt sammenhæng og samarbejde mellem de 
tilbud, som børnene får i eksempelvis skole, SFO og klub.  

• Vi vil følge og evaluere børnenes faglige udvikling og trivsel i kommunens særlige skole- 
og fritidstilbud (heldagsskolen, E- og K klasser mm.) tæt.  

• Vi vil tilbyde sund morgenmad til eleverne, så alle skoler fremover hver morgen har et 
tilbud om havregryn og mælk.  

• Til de højt præsterende elever har aftaleparterne prioriteret en styrkelse af skolernes 
talenthold. 

• Vi ønsker mindre skærmundervisning i de yngste klasser  
• Vi vil med 2 mio. kr. give Engstrandskolen en mulighed for at lave en særlig profilering af 

skolen.    
• Vi ønsker at styrke skolepsykologordningen på skolerne i 2025 og muligvis også i 2026  
• Vi vil give et løft af udendørsfaciliteter på skole og dagtilbud med 1 mio. kr. til 

legepladser 
 
Derudover har aftaleparterne besluttet at afsætte 35 mio. kr. til at sikre Præstemoseskolen 
gode og fremtidssikrede rammer – ikke mindst faglokaler til håndværk og design. 
 

Mulighed for at passe eget barn i hjemmet 
Børne- og Uddannelsesudvalget har drøftet forslag til at indføre en ordning med tilskud til 
pasning af egne børn.  
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• Der er afsat en ramme på 0,3 mio. kr. til at indføre ordningen.  
 

Ungeliv bliver et permanent tilbud for Hvidovres unge 
UngeLiv er et tilbud til unge mellem 15 og 25 år. De unge kan få gratis og anonym rådgivning om 
krop, seksualitet og prævention samt blive testet for kønssygdomme.  

• Aftaleparterne vil gøre Ungeliv til et permanent tilbud i Hvidovre og afsætter 0,7 mio. kr. 
årligt til formålet. 

 

Stærke pædagogiske miljøer i vores dagtilbud 
For aftaleparterne er det vigtigt at investere i stærke pædagogiske miljøer for vores mindste 
børn i kommunen. Det gør vi ved at sikre mere ro og tid til, at pædagogerne kan fokusere på og 
drøfte både det enkelte barn og børnegruppens trivsel og udvikling.  

• Aftaleparterne har besluttet at afsætte en time om ugen til forberedelse for pædagoger 
og pædagogiske assistenter med 2 mio. kr. årligt – 8 mio. kr. i budgetperioden. 

 
Meritpædagoger 
Det er afgørende for kvaliteten i vores dagtilbud, at vi kan tiltrække og fastholde dygtige 
pædagoger og pædagogiske medarbejdere. Det skal bl.a. ske ved at give gode muligheder for at 
uddanne sig til pædagogisk assistent og meritpædagog.  

• Aftaleparterne afsætter 2 mio. kr. i de kommende tre år til at uddanne 10 ekstra 
meritpædagoger om året.  

 
Et godt og trygt seniorarbejdsliv … ny seniorpolitik  
Det er et fælles ansvar at skabe rammerne for at flere seniorer vil vælge at blive længere på 
arbejdsmarkedet. Disse rammer ønsker aftaleparterne sikres gennem udarbejdelse og 
vedtagelse af en seniorpolitik i starten af 2025. 

• Aftaleparterne har afsat 1 mio. kr. i 2025 og 2026 til initiativer, der kan udmønte 
seniorpolitikken. 
 

Fokus på nærvær og godt arbejdsmiljø  
Aftaleparterne er enige om at man ved en målrettet investering i arbejdsmiljø kan nedbringe 
sygefraværet.  

• Med en investering i et styrket arbejdsmiljø er der forventning om, at der kan realiseres 
en nettobesparelse på 0,5 mio. kr. i 2025 og 1 mio. kr. fra 2026. 

 

Væk med ventelisten på tandreguleringen 
Hvidovre Kommune er en af seks kommuner, der har udlagt tandreguleringen til et 
fælleskommunalt §60-selskab, Tandreguleringen I/S. I de senere år er der oparbejdet meget 
lange ventelister, også for børn med stort behov for behandling.  

• Aftaleparterne mener, at det er helt afgørende at få løst dette problem og har besluttet 
at afsætte mere end 16 mio. kr. ekstra til området med henblik på at afvikle ventelisten 
for Hvidovre Kommunes børn over de kommende år.  

 
Tryghed og kriminalitetsforebyggelse 
Ungdomskriminaliteten og antallet af unge med domme er faldet i Hvidovre de seneste 10 år.  
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• For at øge trygheden og sikkerheden for alle, afsætter aftaleparterne en pulje på 1,5 mio. 
kr. årligt til belysning og andre tryghedsfremmende tiltag.  

• For at fremme unges motivation til at få en fremtid i beredskabet afsættes der derudover 
0,15 mio. kr. årligt til at oprette et hold brandkadetter i samarbejde med Hovedstadens 
Beredskab med henblik på at øve faglige og sociale kompetencer.  

 

Realisering af Idrætsvisionen 
Et flertal i Kommunalbestyrelsen (SF, Konservative, Hvidovrelisten, Danmarksdemokraterne, 
Liberal Alliance, Dansk Folkeparti) har i juni 2024 aftalt en hensigtserklæring om en 
Idrætsvision, som efterfølgende er besluttet i Kommunalbestyrelsen i september 2024.  
 
Denne budgetaftale omhandler alene enighed om følgende perspektiver omkring visionen: 

• Som tilføjelse hertil har aftaleparterne aftalt, at der i den videre proces skal være fokus 
på bæredygtighed, inddragelse af foreninger, borgere, frivillige m.fl. samt hvad de næste 
skridt skal være.  

• I løbet af 2025 vil der desuden blive etableret fx nye kunstgræsbaner ved 
Holmegårdsskolen og Sønderkær, nye omklædningsfaciliteter til den lokale fodboldklub 
i Rebæk Søpark med offentlig adgang til toiletter og etablering af hal ved Risbjergskolen, 
som er under planlægning nu og forventes opført i 2027.  

• Flertallet, der stod bag beslutningen om Idrætsvisionen i september, har samtidig 
besluttet, at realisering af idrætsvisionen vil samtidig give mulighed for at etablere et 
friplejehjem i det nye byrum, der skabes omkring stadion. Der vil som led i 
finansieringen af de nye idrætsfaciliteter blive solgt byggeretter.   

 
Et værdigt og aktivt ældreliv på egne præmisser 
Aftaleparterne ønsker med forslagene på ældre- og sundhedsområdet at øge den 
forebyggende, rehabiliterende og trænende indsats, så alle borgere i eget hjem kan leve et liv, 
der er så selvstændigt som muligt.  
 
Vi har med aftalen sat følgende mål og ambitioner for 2025:   

• Vi ønsker, at de kommunale tilbud arbejder med en rehabiliterende tilgang med et 
stærkt fokus på, at den enkelte selv kan mestre mest muligt i livet.  

• Vi prioriterer en udvidelsen af Paletten, så den fremrykkes til 2025-2027. 
• Vi ønsker, at de midler, som ikke benyttes til klippekortsordningen på 

hjemmeplejeområdet, i stedet kan anvendes til aktiviteter for beboerne på 
plejehjemmene. Ældre og sundhedsudvalget beslutter modellen herfor. 

• Vi vil tilpasse kommunens tilbud til borgernes ønsker og behov ved at oprette 12 ekstra 
daghjemspladser. Der afsættes 2,3 mio. kr. årligt til dette. 

• Vi vil desuden styrke den rehabiliterende indsats i hjemmet gennem et særlig 
træningstilbud til borgerne. 

• Vi ønsker at give borgere tilbud om ny teknologi, der kan øge borgerne trivsel, værdighed 
og selvstændighed. Konkret afsættes der 0,5 mio. kr. årligt til dette formål.  

• Vi vil tillige forbedre serviceniveauet på ændringer i hjemmet. 
• Vi vil prioritere en hurtig beslutning om det kommunale serviceniveau, når Folketinget 

vedtager en lov, der giver kommunerne mulighed for at bevilge en robotstøvsuger/-
gulvvask.  

• Vi vil flytte nogle af de kommunale ressourcer og faste medarbejdere fra midlertidige 
pladser (MDR) over i funktioner, der gives i borgernes hjem.  
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• Vi har afsat 1 mio. kr. i 2025 til indvendig forskønnelse af de midlertidige pladser på 
Svendebjerghave.  

• Vi vil afskaffe minutvisitation i hjemmeplejen. 
 
Ældre- og Sundhedsudvalget og Social- og Arbejdsmarkedsudvalget vil følge udviklingen tæt for 
at sikre, at borgerne fortsat får den hjælp, som de har brug for. 

 

Fokus på civilsamfund og de frivillige 
Aftalepartnerne ønsker at understøtte frivillige fællesskaber og aktiviteter, der skaber relationer 
og livskvalitet for borgerne i Hvidovre.  

• Aftaleparterne har besluttet at hæve beløbet til § 18 midler med 500.000 kr. 
• Et stærkt Frivilligcenter kan både understøtte de frivillige organisationer og foreninger i 

kommunen og samtidig løfte nogle helt særlige opgaver. Der afsættes derfor den 
nødvendige økonomi til at videreføre Frivilligcentret i 2025 og 2026 og herefter evalueres 
ordningen.  

• Cafe Hjertetræet og Avedøre kirke skal fortsat have funktion som samlingspunkt i 
bydelen, og aftaleparterne vil gerne støtte kirken og cafeen i konkrete projekter med 
dette formål.  

 

Fritid 
Aftaleparterne ser et rigt kultur- og fritidsliv som helt centralt for Hvidovre og for 
sammenhængskraften i vores by. Det har derfor været vigtigt for aftaleparterne at undgå 
nedskæringer på kultur- og fritidsområdet i dette års budgetaftale, men til gengæld styrke 
området ved at tilføre flere midler.  
 
Vi har med aftalen sat følgende mål og ambitioner for 2025:   

• Forhøje rammen til Kultur- og Fritidsudvalget med 0,25 mio. kr. årligt i 2025-2028 til 
prioritering af børnekulturforløb 

• Der afsættes 0,25 mio. kr. til klubfaciliteter ved pumptrackbanen. 
• Omlægge puljerne på Kultur- og Fritidsudvalgets område og i den forbindelse tilføre 

dem yderligere et samlet beløb på 0,25 mio. kr. årligt 
• Fastholde lokaletilskuddet til folkeoplysende foreninger på 72 pct. 
• Forhøje Talent- og Elitepuljen med 0,7 mio. kr. årligt i 2025-2028. 
• Forhøje rammen til fritidspasordningen med 0,2 mio. kr. årligt i 2025-2028 
• Gennemføre forsøg med at have is på ishal2 og curlinghallen i sommerperioden for et 

samlet beløb på op til 0,75 mio. kr. i 2025 
• Afsætte 5 mio. kr. til at finde en løsning for en genbrugshal/genbrugshaller, idet 

kommunens lejekontrakt udløber i 2026 og udlejer har meddelt, at lejekontrakten ikke 
kan forlænges. 

 

En endnu mere seniorvenlig by 
Vi er netop gået i gang med at involvere Hvidovres seniorer (og andre borgere) i, hvordan byens 
rum kan indrettes, så de fremmer livsglæde, forebygger ensomhed og styrker samvær på tværs 
af generationer.  
 
Aftaleparterne er enige om at: 

• Forbedre adgang for gangbesværede til garderobe og toilet i Kometen ved at afsætte 
0,35 mio. kr. til en løsning. 
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• Gennemføre forskellige prøvehandlinger inden for det afsatte budget for at blive klogere 
på, hvad der konkret kan gøre en positiv forskel i indretningen af byrum - på baggrund af 
de ønsker, som borgerne i øvrigt giver udtryk for som led i initiativet Seniorvenlig by eller 
på anden vis. 

 

Seniorboliger som mulighed for at byens seniorer kan blive i byen 
Aftaleparterne ønsker at skabe bedre muligheder for, at borgere kan blive boende i Hvidovre, 
når man ønsker at erstatte parcelhuset med en mindre og mere seniorvenlig bolig. Flere 
seniorboliger giver også mulighed for at udnytte den samlede boligmasse i Hvidovre bedre, fordi 
parcelhusene kan gå videre til nye børnefamilier. Også økonomisk vil det kunne skabe en bedre 
balance, idet flere skatteydere bliver i kommunen. 
 

• Derfor er aftaleparterne enige om at arbejde for at skabe flere seniorboliger i byen, gerne 
som andels- eller ejerboliger. 

• Vi vil se på muligheden for at lave botilbud/boliger til borgere med behov for betydelig og 
varig støtte (108) på Femagervej 37 i stedet for på Parallelvej 47, hvor der ikke er 
fremskridt i projektet om etablering af et bofællesskab, men hvor vi i stedet vil 
undersøge, om der kan laves seniorboliger.   

 

Gang i byudviklings- og anlægsområdet  
Aftaleparterne er enige om, at et dynamisk byudviklings- og anlægsområde skal bidrage til, at 
Hvidovre Kommune bliver en endnu bedre kommune at bo, leve, arbejde og drive virksomhed i.  
 
Aftaleparterne er enige om at forbedre styringen af byudviklings- og anlægsprojekter ved: 

• At revisionen af kommuneplanen skal være udgangspunkt for en bred, 10-årig politisk 
aftale om byens byudvikling, så der skabes stabile rammer for borgere, virksomheder, 
foreninger, investorer, grundejere og andre interessenter. 

• At bede administrationen udarbejde et beslutningsgrundlag for den fremtidige 
organisering og finansiering af byudviklings- og anlægsarbejdet i 1. halvår af 2025.  

• At tilføre byudviklings- og anlægsområdet 2 mio. kr. i 2025 og 3 mio. kr. i efterfølgende 
år.  

• At rækkefølge og indhold i projekterne skal besluttes politisk.  
• At afsætte en pulje på 0,5 mio. kr. til ekstern rådgiverbistand. 

 

Digitalisering af beskæftigelsesindsatsen 
Det er vigtigt for aftaleparterne, at ledige borgere støttes i at komme i beskæftigelse. Digitale 
kompetencer har stor betydning på arbejdsmarkedet i dag, og derfor vil Jobcenteret styrke de 
digitale tilbud til borgerne. 

• Vi vil etablere en café, der tilbyder fælles og individuel støtte, som skal styrke ledige 
borgeres digitale kompetencer. 

• Vi vil sikre et jobværksted med intensiv indsats til ledige kontanthjælpsmodtagere. Alle 
deltagere følges ud i ordinært job i en proces med fokus på fastholdelse. 

 

Klima og grøn omstilling 
Den grønne omstilling og nedbringelse af CO2-udledninger er vigtige for kommunen, og i 
kommunens Klimaplan beskrives, hvordan der opnås klimaneutralitet inden for kommunens 
geografiske område i 2045. Til at realisere Klimaplanen er der i budgetperioden 2025-2028 afsat 
ca. 70 mio. kr.  
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Aftaleparterne er enige om, at der i 2025-28 fokuseres på følgende indsatser, både i regi af 
Klimaplanen og kommunens øvrige klima- og miljøindsatser:  

• Udrulning af fjernvarme - både til kommunale bygninger, hvortil der er afsat 6 mio. kr. i 
2026-2027, og til private boliger og virksomheder. 

• Energirenovering af kommunale bygninger, hvortil der alene i Klimaplanen er afsat 19 
mio. kr. i 2025-2028, samt herudover energitjek af private boliger og energirådgivning til 
virksomheder. 

• Solceller på kommunens tage, hvortil der er afsat ca. 5 mio. kr. i 2026-2028 
• Cirkulær økonomi - klimavenlig mad og mindre madspild i offentlige køkkener samt hos 

private. Desuden flere muligheder for genbrug. 
• Borgerinddragelse og understøttelse af energifællesskaber hos virksomheder og 

borgere. 
• Klimatilpasning af kommunens bygninger og ifm. nye budviklingsprojekter. Desuden 

deltager Hvidovre Kommune i fælleskommunalt samarbejde om stormflodssikring. 
• Grøn mobilitet – der gennemføres kampagner til fremme af cyklisme, og der 

gennemføres løbende udskiftning af kommunens køretøjer til fossilfri biler. Der er afsat 
ca. 24 mio. kr. i 2025-2028 til omstilling af hjemmeplejens biler til fossilfri drift samt 
etablering af ladestandere. Der sker desuden omstilling til el af kommunens 
dieseldrevne lastbiler til affaldsindsamling, hvilket er brugerfinansieret.  

• Der gennemføres en undersøgelse af andre kommuners erfaringer med udbud af 
affaldsindsamlingsopgaven. Der afsættes 0,3 mio. kr. til denne undersøgelse finansieret 
af puljen til Grøn erhvervs- og byudvikling.   

• Støjreduktion. Vi fastholder vores fokus på at nedbringe støjen i Hvidovre - herunder 
fortsat arbejde for overdækning af motorveje, generelle hastighedsnedsættelser og 
støjskærme. Der afsættes 3 mio. kr. til støjreducerende tiltag påsporskiftet ved 
strækningen mellem Åmarken og Friheden Station til at dæmpe støjen fra toget. 
 

Bedre parkeringsforhold 
Aftaleparterne ønsker at forbedre parkeringsforholdene i byen både ved at de fysiske 
parkeringsmuligheder udvides og optimeres, samt ved at der arbejdes videre med p-licenser, 
zoner med korttidsparkering mv. Der skal senest i 2025 fremlægges en politisk sag herom. 

• Til at forbedre og udvide de fysiske parkeringsmuligheder afsættes der samlet 15 mio. 
kr. i perioden 2025- 2028. I 2025 undersøges det desuden, om der kan etableres et p-
hus i et stationsnært område. 

 

Øget trafiksikkerhed, flere cykelstier og gode veje 
Aftaleparterne lægger vægt på at afsætte midler til trafiksikkerhed, sikre skoleveje med 
cykelstier og veje, der er komfortable at køre på. 
 
Konkret er aftaleparterne enige om: 

• At afsætte en pulje på 2,8 mio. kr. årligt til at øge trafiksikkerheden ved at lave 
fartreducerende tiltag, ombygninger af vejkryds mv.  

• At forpligte eksterne graveaktører til i højere grad at informere om kommende og 
igangværende gravearbejder samt reetablere vejene, når de har gravet i dem. 

• At afsætte samlet 18 mio. kr. i perioden 2025- 2028 til at sikre, at kørebaner og 
cykelstier vedligeholdes, så også lysten til at tage cyklen styrkes.  

• At afsætte 2 mio. kr. i 2025 til en trafiksanering og begrønning af Brostykkevej ved 
Phønixhusene.  
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• At afsætte 0,1 mio. kr. til bl.a. fodhvilere ved vejkryds for yderligere at understøtte 
cyklisme. 

 

Grønne byrum med flere træer 
Aftaleparterne er enige om at afsætte midler til at forskønne byen og gøre den grønnere ved at 
plante flere træer.  
 

• Der afsættes derfor en pulje på 3,3 mio. kr. om året i 2025-2028, til at begrønne byrum 
ved at plante flere træer, fx som skoleskove og byskove. 

• Herudover afsættes der 1,8 mio. kr. årligt til en genindførelse af Grøn Pulje, som kan 
søges af borgere og grundejerforeninger til grønne tiltag.  

 
Indkøbsbesparelse – med fokus på klima og bæredygtighed 
Ved at styrket fokus på indkøbseffektivitet i hele organisationen og klimahensyn kan der 
realiseres besparelser. 
  

• Aftaleparterne er på den baggrund enige om at der indregnes en besparelse på 
kommunens indkøb på 3 mio. kr. årligt.   

 

Øvrige emner 
 
• Effektivisering af Vej og Park: Der er indregnet en effektivisering af Vej og Park på 2,5 mio. 

kr. årligt. Udmøntningen af denne effektivisering skal besluttes politisk og efter inddragelse 
af ledelsen og MED-system i Vej og Park.  

 
• Beboerklagenævn og huslejenævn: Det skal undersøges, om der kan etableres et 

samarbejde med en eller flere kommuner om betjening af beboerklagenævn og 
huslejenævn og om der kan realiseres en økonomisk gevinst ved dette samarbejde.  
 

• Skaterbane: Mulige placeringer af en skaterbane i bymiljøet skal afdækkes – fx ved 
Rydultowy Plads. Det skal i den forbindelse afklares, hvorvidt de identificerede placeringer 
kan anvendes til opsamling af regnvand. Der afsættes 0,3 mio. kr. til en undersøgelse. 
Afdækningen skal ske med inddragelse af Børne- og Ungdomsrådet.  
 

• Ridehal og stald: Det er tidligere besluttet i kommunalbestyrelsen, at provenuet ved salget 
af Stevnsbogård bl.a. skal anvendes til en ridehal og stald ved Avedøre Ridecenter. 
Stevnsbogård er nu udbudt til salg og et salg forventes nært forestående. Aftaleparterne 
bekræfter hermed, at en ridehal og stald søges finansieret af provenuet fra Stevnsbogård.  
 

• Helhedsplan for vedligehold af kommunale bygninger: Mange af kommunens bygninger 
er af ældre dato og har brug for vedligehold. Aftaleparterne er enige om, at der skal 
udarbejdes et overblik over behov for vedligehold af bygningerne og en helhedsplan for 
gennemførelsen af det nødvendige vedligehold af kommunale bygninger. Det vil også være 
relevant, at overblikket og helhedsplanen omfatter vedligehold og reetablering af udendørs 
anlæg på kommunale arealer, for eksempel udskiftning af belægningen på kunstgræsbaner. 
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De økonomiske rammer for aftalen 
 
Selvbudgettering 
Aftaleparterne er enige om at vælge selvbudgettering af kommunens indtægter for 2025, hvilket 
forventes at give Hvidovre Kommune en ekstra indtægt på ca. 47 mio. kr. i perioden 2025-2028. 
Merindtægten reserveres i en driftsbuffer til betaling af tabet på ca. 100 mio. kr. som følge af at 
mange kommuner i 2024 valgte selvbudgettering. 
 
Skatteprocent 
Aftaleparterne er enige om at holde skatteprocenten i ro på 25,4 pct. I 2025 og 2026   
 
Kassebeholdningen 
Aftaleparterne har aftalt, at kassebeholdningen skal være på mindst 220 mio. kr. i 2025 og 
2026.  
 
Økonomiaftalen 
Denne aftale er indgået med forbehold for den faseopdelte budgetproces i KL om 
kommunernes økonomi for 2025. 
 
 
 


